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Zgierz, 03.06.2024 r. 

URZĄI 

Klub Radnych Koalicja Obywatelska 
Radny Sebastian Szulc 

Nr 

Sz. P. Przemysław Staniszewski 
Prezydent Miasta Zgierza 

INTERPELACJA 

Dotyczy: Ewentualnego wprowadzenia worków do segregacji odpadów zamiast 
pojemników do segregacji odpadów na ul. Wojska Polskiego w Zgierzu. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

w ostatnim czasie mieszkańcy ul. Wojska Polskiego poprosili mnie 
o pomoc/interwencję w sprawie zlokalizowanych przy ich ulicy pojemników do segregacji 
odpadów. Z informacji jakie od nich uzyskałem wynika, iż pojemniki do segregacji odpadów 
zlokalizowane przy posesjach części z mieszkańców są dużym utrudnieniem, szczególnie 
w porze letniej ze względu na wydobywający się z nich uciążliwy zapach, a także pojawiające 
się wokół nich duże ilości insektów. 
W związku z powyższym, chciałbym skierować do Pana Prezydenta następujące pytanie: 

1. Czy istnieje możliwość ewentualnego wprowadzenia worków do segregacji odpadów 
zamiast ustawionych na ul. Wojska Polskiego pojemników do segregacji odpadów, lub 
też zwiększenia częstotliwości opróżniania ww. pojemników do segregacji odpadów? 

Z wyrazami szacunku, 
Sebastian Szulc. 


